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Biedrība „Latvijas Riteņbraukšanas federācija” 
Reģ. Nr. 40008023340 

Roberta Feldmaņa iela 11, Rīga, LV-1014 
Padomes sēdes protokols Nr. 14 

 

Rīgā, 2022. gada 25. februāra, pulksten 09:30. 
 
Piedalās Latvijas Riteņbraukšanas federācijas, turpmāk – LRF, padomes locekļi: Sandis Āķis, 

Edgars Dupats, Ivo Čerbakovs, Mārtiņš Ķeņģis, Linards Veide un Uldis Ālītis.  
 
Uzaicināti: Valdes loceklis un ģenerālsekretārs Toms Markss, valdes loceklis un izpilddirektors 

Artis Ozols, šosejas un MTB menedžeris Armands Bēcis.  
 
Padome sanākusi sešu locekļu sastāvā. Padome ir lemttiesīga.  

 
Sēdi vada: Sandis Āķis 
Protokolē: Toms Markss 
 

Padomes sēdes vadītājs Sandis Āķis izsaka priekšlikumu izskatīt padomes sēdes 
darba kārtībā šādus jautājumus. 
1. Iepriekšējās padomes sēdes protokola apstiprināšana – T. Markss. 

2. Ziņojums par LRF darbību februāra mēnesī – T. Markss. 
3. Ziņojums par LRF 2021. gada budžeta izpildi – A. Ozols. 
4. Informācijas pieprasījuma izskatīšana no biedrības “Evelo sport agency” – T. Markss. 

5. Par biedrības “Riteņbraukšanas sporta biedrība Latvello”, biedrības “Active Expo” un  
Jaunpiebalgas novada pašvaldības izslēgšanu no LRF biedru vidus – T. Markss. 
6. Ziņojums par 2022. gada Eiropas kausa BMX riteņbraukšanā Valmieras posmu rīkošanu – A. 

Ozols. 
7. Ziņojums par 2022. gada Baltijas valstu čempionāta šosejas riteņbraukšanā rīkošanu – T. 
Markss. 

8. Par LRF biedru sapulces norises datuma maiņu – T. Markss. 
9. Par Ziemeļvalstu Riteņbraukšanas asociācijas sēdē lemto – S. Āķis. 
 

1. Iepriekšējās padomes sēdes protokola apstiprināšana – T. Markss. 
T. Markss aicina padomes locekļus balsot par LRF padomes sēdes protokola Nr. 13 
apstiprināšanu. 

 
Padome, balsojot Sandim Āķim, Edgaram Dupatam, Ivo Čerbakovam, Mārtiņam, 
Ķeņģim, Linardam Veidem un Uldim Ālītim par,  NOLEMJ: 

Apstiprināt LRF padomes sēdes protokola Nr. 13 redakciju. 
 
2. Ziņojums par LRF darbību februāra mēnesī – T. Markss. 

T. Markss veic ziņojumu par LRF darbību februāra mēnesī, norādot uz sadarbību ar Latvijas 
Sporta federāciju padomi, Latvijas Olimpisko komiteju un Izglītības un zinātnes ministriju, kā arī 
Starptautisko Riteņbraukšanas savienību (UCI). T. Markss norāda uz sekmīgi realizētajiem UCI 

2. līmeņa šosejas riteņbraukšanas treneru kursiem. T. Markss informē par situāciju ar sponsoru, 
kā arī sadarbības partneru piesaisti 2022. gada sezonai, izceļot panākto vienošanos ar 
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kompānijām “Pata” un “Virši”. Padomes locekļi un uzaicinātie diskutē par LRF darbību februāra 
mēnesī. 

 
Padome, balsojot Sandim Āķim, Edgaram Dupatam, Ivo Čerbakovam, Mārtiņam, 
Ķeņģim, Linardam Veidem un Uldim Ālītim par,  NOLEMJ: 

Pieņemt zināšanai T. Marksa ziņojumu.  
 
 

 
3. Ziņojums par LRF 2021. gada budžeta izpildi – A. Ozols. 
A. Ozols informē padomes locekļus un uzaicinātos ar LRF 2021. gada budžeta izpildi, norādot 

ieņēmumu un izdevumu pozīcijas. A. Ozols atsevišķi iepazīstina ar biroja un BMX sadaļu budžetu 
izpildi. T. Markss un A. Bēcis informē par šosejas, kā arī MTB sadaļu budžetu izpildēm. Padomes 
locekļi un uzaicinātie diskutē par LRF 2021. gada budžeta plāna izpildi un galvenajām 

prioritātēm 2022. gada budžeta projekta izstrādē.  
 
Padome, balsojot Sandim Āķim, Edgaram Dupatam, Ivo Čerbakovam, Mārtiņam, 
Ķeņģim, Linardam Veidem un Uldim Ālītim par,  NOLEMJ: 

Apstiprināt ziņojumus par LRF 2021. gada budžeta izpildi.  
 
4. Informācijas pieprasījuma izskatīšana no biedrības “Evelo sport agency” – T. 

Markss. 
T. Markss iepazīstina padomes locekļus un uzaicinātos ar biedrības “Evelo sport agency” 
sagatavoto iesniegumu, kurā tā pieprasa LRF skaidrot veikto sarunu procedūras norisi un 

lēmumam pieņemšanu par Latvijas Riteņbraucēju Vienības brauciena rīkošanas tiesību 
piešķiršanu laika posmā no 2022. – 2024. gadam. Padomes locekļi diskutē par iesniegumā 
pieprasīto informāciju un LRF atbildes sniegšanu.  

 
Padome, balsojot Sandim Āķim, Edgaram Dupatam, Ivo Čerbakovam, Mārtiņam, 
Ķeņģim, Linardam Veidem un Uldim Ālītim par,  NOLEMJ: 

Uzdot T. Marksam LRF vārdā sagatavot un nosūtīt atbildes vēstuli biedrībai “Evelo sport 
agency”, ietverot tajā vērtēšanas rezultātus par Latvijas Riteņbraucēju Vienības brauciena 
rīkošanas tiesību laika posmā no 2022. – 2024. gadam piešķiršanu.  

 
5. Par biedrības “Riteņbraukšanas sporta biedrība Latvello”, biedrības “Active Expo” 
un  Jaunpiebalgas novada pašvaldības izslēgšanu no LRF biedru vidus – T. Markss. 

T. Markss informē padomes locekļus un uzaicinātos par biedrības “Active Expo” un 
Jaunpiebalgas novada pašvaldības vēlmēm izstāties no LRF biedru vidus saistībā ar darbības 
riteņbraukšanas jomā apturēšanu un pašvaldības likvidāciju pēc pievienošanos Cēsu novada 

pašvaldībai. T. Markss informē arī par nepieciešamību no LRF biedrus vidus izslēgt biedrību 
“Riteņbraukšanas sporta biedrība Latvello”, to pamatojot ar divus gadus neveiktām biedru gada 
maksām. T. Markss aicina padomes locekļus balsot par biedru izslēgšanu. 

 
Padome, balsojot Sandim Āķim, Edgaram Dupatam, Ivo Čerbakovam, Mārtiņam, 
Ķeņģim, Linardam Veidem un Uldim Ālītim par,  NOLEMJ: 

No LRF biedru vidus izslēgt – biedrību “Riteņbraukšanas sporta biedrība Latvello”, biedrību 
“Active Expo” un Jaunpiebalgas novada pašvaldību.  
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6. Ziņojums par 2022. gada Eiropas kausa BMX riteņbraukšanā Valmieras posmu 
rīkošanu – A. Ozols 
A. Ozols informē padomes locekļus un uzaicinātos par gatavošanos 2022. gada Eiropas kausa 

BMX riteņbraukšanā Valmieras posmu rīkošanai, norādot, ka sacensības risināsies 25. un 26. 
jūnijā. A. Ozols informē, ka tiešā sacensību organizēšana uz līguma pamata tiks nodota SIA 
“Vidzemes Olimpiskais centrs”, kuras pārvaldībā atrodas arī BMX trase. Padomes locekļi un 

uzaicinātie diskutē par gaidāmo Eiropas kausa BMX riteņbraukšanā Valmieras posma plānoto 
norisi un veicamajiem organizēšanas darbiem. 
 

Padome, balsojot Sandim Āķim, Edgaram Dupatam, Ivo Čerbakovam, Mārtiņam, 
Ķeņģim, Linardam Veidem un Uldim Ālītim par,  NOLEMJ: 
Apstiprināt A. Ozola ziņojumu. 
 

7. Ziņojums par 2022. gada Baltijas valstu čempionāta šosejas riteņbraukšanā 
rīkošanu – T. Markss. 
T. Markss informē padomes locekļus un uzaicinātos par veicamajiem organizēšanas darbiem 

Kuldīgā gaidāmajam Baltijas valstu čempionātam šosejas riteņbraukšanā, kas norisināsies piecu 
dienu garumā no 19. – 26. jūnijam. T. Markss norāda, ka sacensību tehniskā direktora 
pienākumi ir uzticēti Armandam Bēcim, kamēr vietējā organizatora pienākumus uzsācis veikt 

Kuldīgas novada sporta skolas direktors Agris Kimbors. Padomes locekļi un uzaicinātie diskutē 
par čempionāta norises programmu, veicamajiem organizēšanas darbiem un nepieciešamo 
budžetu. 

 
Padome, balsojot Sandim Āķim, Edgaram Dupatam, Ivo Čerbakovam, Mārtiņam, 
Ķeņģim, Linardam Veidem un Uldim Ālītim par,  NOLEMJ: 

Apstiprināt T. Marksa ziņojumu.  
 
8. Par LRF biedru sapulces norises datuma maiņu – T. Markss. 

T. Markss informē padomes locekļus un uzaicinātos par nepieciešamību pārcelt LRF biedru 
sapulci norises datumu, kam par iemeslu ir papildus nepieciešamais papildus laiks 2021. gada 
pārskata sagatavošanā. T. Markss norāda, ka uz 30. jūniju ir pārcelts gada pārskatu 

iesniegšanas termiņš. T. Markss aicina padomes locekļus balsot par LRF biedru sapulces norises 
datuma pārcelšanu uz 21. aprīli. 
 

Padome, balsojot Sandim Āķim, Edgaram Dupatam, Ivo Čerbakovam, Mārtiņam, 
Ķeņģim, Linardam Veidem un Uldim Ālītim par,  NOLEMJ: 
8.1. Apstiprināt LRF biedru sapulces norises pārcelšanu uz 2022. gada 21. aprīli. 

8.2. Uzdot T. Marksam LRF statūtos noteiktajā kārtībā informēt LRF biedrus par biedru sapulces 
norisi tiešsaistes formātā. 
 

9. Par Ziemeļvalstu Riteņbraukšanas asociācijas sēdē lemto – S. Āķis. 
S. Āķis informē padomes locekļus un uzaicinātos par dalību Ziemeļvalstu Riteņbraukšanas 
asociācijas sēdē. S. Āķis informē par Ziemeļvalstu Riteņbraukšanas asociācijas koordinētajiem 
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Ziemeļvalstu riteņbraukšanas čempionātiem, kā arī gaidāmajām izmaiņām asociācijas vadības 
menedžmentā. Padomes locekļi un uzaicinātie diskutē par Ziemeļvalstu Riteņbraukšanas 

asociācijas darbību un LRF iesaistes iespējām.  
 
Padome, balsojot Sandim Āķim, Edgaram Dupatam, Ivo Čerbakovam, Mārtiņam, 

Ķeņģim, Linardam Veidem un Uldim Ālītim par,  NOLEMJ: 
Apstiprināt S. Āķa ziņojumu. 
 

 
Padome darbu beidz pulksten 11:30. 
 

 
Sandis Āķis       
Latvijas Riteņbraukšanas federācijas 

Prezidents     ____________________________ 
 
Edgars Dupats       
Latvijas Riteņbraukšanas federācijas 

Padomes loceklis    ____________________________ 
      
Ivo Čerbakovs      

Latvijas Riteņbraukšanas federācijas 
Padomes loceklis    ____________________________ 
 

Mārtiņš Ķeņģis     
Latvijas Riteņbraukšanas federācijas 
Padomes loceklis    ____________________________ 

 
Linards Veide 
Latvijas Riteņbraukšanas federācijas 

Padomes loceklis    ____________________________ 
 
 

Uldis Ālītis 
Latvijas Riteņbraukšanas federācijas 
Padomes loceklis    ____________________________ 

 
 
 
Protokolists Toms Markss   ____________________________ 


